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فیلمهفتمساختهمیشود
بازگشت دایناسورها با هدایت دیوید لیچ

همدلــی| فیلم جدیــد »دنیای ژوراســیک« با 
احتمال کارگردانی دیوید لیچ، سال ۲۰۲۵ اکران 
می شــود.به نقل از ورایتی، دیوید لیچ که آخرین 
بار با کارگردانی »قطار سریع الســیر« در سینماها 
حضور داشــت، در حال مذاکره بــرای کارگردانی 
فیلم جدید »دنیای ژوراســیک« برای یونیورسال 
اســت. این پروژه که فعلًا بدون عنوان است، قرار 
اســت ۲ جولای ۲۰۲۵ اکران شــود.دیوید کپ، 
فیلمنامــه نویس اصلــی »پارک ژوراســیک« و 
»دنیای گمشــده: پارک ژوراسیک«، فیلمنامه این 
فیلم را که اســتیون اســپیلبرگ با کمپانی تولید 
فیلمش آمبلین انترتینمنت تهیه کننده اش است، 
خواهد نوشــت.از دیگر فیلمنامه های کپ در بیش 
از ۳۰ ســال سابقه فیلمنامه نویسی وی می توان به 
عنکبوتی«، »مرگ  غیرممکن«، »مرد  »ماموریت: 
درخور اوست«، »اتاق پناهگاه« و »جنگ دنیاها« 
یاد کرد.این فیلم سرآغاز یک خط داستانی جدید 
و متفاوت با داستانی است که سه دهه اخیر دنبال 
می شد. هنوز روشن نیست که آیا بازیگران قبلی از 
جمله کریس پرت، برایس دالاس هاوارد، سم نیل، 
لورا درن یا جف گلدبلوم باز خواهند گشت یا خیر.

فیلم اصلی این مجموعه با کارگردانی اســپیلبرگ 
با عنوان »پارک ژوراسیک« در ژوئن ۱۹۹۳ اکران 
شــد و از آن زمان تاکنون این مجموعه شــامل ۶ 
فیلم شــده که بیش از ۶ میلیارد دلار در سراســر 
جهان فروخته است. جدیدترین فیلم این مجموعه، 
»ژوراســیک جهان ســلطه« بود که سال ۲۰۲۲ 
اکران شد و فروشش از یک میلیارد دلار در سراسر 
جهان فراتر رفت.دیوید لیچ اولین کارگردانی اش را 
با »بلوند اتمی« در ســال ۲۰۱۷ شروع کرد و پس 
از آن یکــی از کارگردان هــای »جان ویک« بود و 
»دد پول ۲«، اسپین آف »هابز و شاو« از مجموعه 
»سریع و خشمگین«، »قطار سریع السیر« با بازی 
برد پیت و اکشــن جدیدش با بازی امیلی بلانت و 
رایان گاسلینگ با عنوان »بلاگردان« را ساخته که 

امسال اکران می شود.

سودابهبیضاییبازیگرسینماوتلویزیون:
نقش مادری متفاوت را در »میرو« بازی 

کردم
همدلی|ســودابه بیضایی بازیگر سینما و تلویزیون 
با اشــاره به حضورش در فیلم »میرو« که در بخش 
سودای سیمرغ جشنواره فیلم فجر حضور دارد، بیان 
کرد در این فیلم ســینمایی نقش مــادر متفاوتی را 
ایفا کرده اســت.بازیگر فیلم سینمایی »میرو« درباره 
حضورش در این فیلم و چالش هایی که داشته است، 
گفــت: من در فیلم نقش مادر میــرو با نام مهگل را 
بــازی کرده ام. او یــک زن بلوچ با لهجه، زبان بدن و 
ویژگی های رفتاری و به طور کلی یک زیست متفاوت 
است.او افزود: معیارم در انتخاب نقش ها این است که 
بتوانم با قلب و درون شــخصیت ارتباط برقرار کنم و 
به نقش روح دهم؛ گرچه با شــخصیت مهگل تفاوت 
زیادی داشتم، اما احساس می کردم قلبم خیلی به او 
نزدیک اســت، ارتباط قلبی و درونی، احساسی است 
که شــاید نشــود با کلمات آن را بیان کرد ولی این 
ارتباط اثر مســتقیم روی این مســاله دارد که چقدر 
بتوانــی یک نقش را هم خودت بــاور کنی و هم آن 
را برای مخاطب باورپذیر کنی.بیضایی با بیان این که 
تجربه حضور در »میرو« در تمام ابعاد برای او بســیار 
جدید بود و تازگی داشت، اظهار کرد: از همان مواجهه 
اولم با فیلمنامه متوجه شدم که داستان »میرو«، سفر 
قهرمانی و کمال و عقلانیت یک پسر نوجوان است و 
نقش اثرگذار مهگل و همراهی اش در گذر فرزندش از 
این مسیر پر فراز و نشیب بسیار جذاب بود.او با تاکید 
بر اینکــه در زمان فیلمبرداری فیلــم »میرو«، همه 
چیز در نهایت باورپذیــری بود، به مهر گفت: از قبل 
می دانستم که حسین ریگی و سعید الهی از سینمای 
مستند آمده اند و از آنجا که بازی در سینمای حقیقی 
و واقع بینانه برای خودم همیشــه جذاب بوده است 
برای باورپذیر بــودن روایت و اقلیمی که قصه در آن 
محیط می گذرد پیشــنهاد بازی را قبول کردم.او در 
عین حال بیان کرد: عامل مهمی مثل حضور بازیگران 
بومی بــا لهجه ها، چهره ها و زیســت منحصر به فرد 
خود در این منطقه نیز به باورپذیری این فیلم کمک 
زیادی کرده است.بیضایی به هدف عمده فیلم اشاره 
و اظهار کرد: ایفای نقش مادری که در عین رنجش و 
عصبانیت از شیطنت ها و خلافکاری های فرزند خود، 
او را عاشــقانه دوست دارد و به سرنوشت او مدام فکر 
می کند نیازمند برخورداری از ۲ حس متفاوت توسط 
بازیگر است که امیدوارم مخاطبان فیلم در جشنواره 
فجر از بازی بنده در این بخش رضایت کافی داشــته 
باشند.این بازیگر سریال های تلویزیونی که آخرین بار 
بــا »کلبه ای در مه« در یک ســریال به ایفای نقش 
پرداخت از حضــور مجدد خود در تلویزیون بعد از ۲ 
ســال خبر داد و بیان کرد: در ســریالی با نقش یک 
زن شــیرازی حضور دارم که البته ســریال در شیراز 
اتفاق نمی افتد اما چون من اصالتاً شیرازی هستم در 
این مجموعه هم چنین نقشی دارم. درباره کارگردان 
و جزئیات چون هنوز خبری نشــده اســت نمی توانم 

توضیح بیشتری بدهم.

باحضورسههنرمندایرانی
»مادرم ایران« در نوروز به اپرای 

مارینسکی می رسد

با  ایــران«  همدلی| پــروژه موســیقایی »مادرم 
حضورســه هنرمند ایرانی روز ســوم فروردین سال 
۱۴۰۳ در تالار اپرای مارینســکی سنت پترزبورگ 
روســیه پیش روی مخاطبان قرار خواهد گرفت.به 
دعوت علــی رهبری، رهبر دایــم مهمان مجموعه 
اپرای مارینســکی در سنت پترزبورگ، امین غفاری 
نوازنده ویولن و رضا فکری خواننده تنور با همکاری 
ارکســتر ســمفونیک اپرای مارینسکی روی صحنه 
خواهند رفت.در این کنســرت ویــژه ۳ اثر از علی 
رهبری موســیقیدان بین المللی ایرانی اجرا خواهد 
شد.قســمت اول »مادرم ایران شماره یک« )نوحه 
خوان( در ۳ قسمت برای ویولن و ارکستر سمفونیک 
توسط امین غفاری که با تازگی برنده مسابقه ویولن 
در ژاپن شــده، اجرا خواهد شــد.این اثر که جایزه 
ویژه آکادمی موســیقی وین را دریافــت کرده، بر 
پایه موسیقی ســنتی و مذهبی ایرانی ساخته شده 
و حدود ۵۰ سال پیش نیز توسط بیژن خادم میثاق 
در شــهر وین برای اولین بار اجرا شده است. ضمن 
اینکه قطعه نوحه خوان کنســرت هم به حســین 
علیزاده هدیه شده اســت.»مادرم ایران شماره ۸« 
برای ارکستر سمفونیک و »مادرم ایران شماره ۱۱« 
)چنین گفت زرتشت( برای خواننده ایرانی گروه کر 
و ارکســتر سمفونیک توســط رضا فکری دو قطعه 
دیگری هســتند که در این کنســرت روی صحنه 
خواهــد رفت.»چنین گفت زرتشــت« که بر روی 
سخنان زیبای زرتشت به زبان فارسی در ۵ قسمت 
ساخته شده است برای اولین بار حدود ۲ سال پیش 
با ارکســتر فیلهارمونیک زاگرب و سپس یک سال 
پیش در تالار اپرای مارینســکی به خوانندگی رضا 
فکری روی صحنه رفت است.قسمت دوم این پوئم 
سمفونیک »نوروز باستانی« نام دارد که با شعری از 
آقای محمد فرید ناصری به این اثر اضافه شده است.

بااعلامستادبرگزاری
راه یافتگان به مرحله نهایی جشنواره 

عودنوازی قشم معرفی شدند
همدلی| هنرمنــدان راه یافته بــه مرحله نهایی 
اولین جشــنواره ملی عودنوازی قشم در رده های 
ســنی جوان و بزرگسال معرفی شــدند.به نقل از 
ستاد خبری جشــنواره ملی عود نوازی، دبیرخانه 
جشــنواره ملی عودنوازی اســامی راه یافتگان به 
مرحله نهایی جشــنواره ملی عودنوازی قشــم را 
اعلام کرد.هیات داوران ضمن قدردانی از شــهراد 
شیخی در رده سنی نوجوان موسیقی دستگاهی، 
اسامی برگزیدگان مرحله مقدماتی اولین جشنواره 

ملی عودنوازی قشم را اعلام کرد.
* بخش موسیقی دستگاهی

- رده ســنی جوان :گلشــید اکبری، آوا پریشانی، ایلیا 
تونک، مهدی حسین زاده، سروش دارینی، معراج فراست، 

محمدسام کیانی، ثمین محمدی، رحمان مومنی
- رده ســنی بزرگســال: رضا ابراهیمی کلاریجانی، 
محمدرضا حســن خانی، ســوگل ذرخــش، دلارام 
فراهانی، بهادر قدیمی، محیا قلی بیکیان، امیرحسین 

ملکی مهوش، اقبال منصور، مهرداد میرزاپور
*بخش موسیقی نواحی

- رده ســنی جوان :ضیا بحــری، داریان حاصلی، 
پارسا سالارحسینی، مجاهد عبداللهی خون سرخ، 

متین علیزاده، میلاد مقاتلی مطلق
- رده سنی بزرگسال :رامیز اسمعیلی، علی اکبری، 
رضا ترکچین، محمدرضا حسنخانی، سامان رزاقی، 
علیرضا رکنی رکناباد، امیر اسماعیل زرقی، حسام 
امیررضا صبیانــی، هیمن عبدی،  شــمس اللهی، 

اسماعیل کلکی، هیرش مرادگورانی
برگزیدگان اعلام شــده طــی تاریخ های ۱۶ و ۱۷ 
اســفند در جزیره قشــم برای اجــرا و رقابت در 
مرحله نهایی به روی صحنه خواهند رفت.ســتاد 
برگزاری اولین جشنواره ملی عودنوازی قشم ضمن 
سپاس و تقدیر از همه شرکت کنندگان در مرحله 
مقدماتی، ذکر این نکته را لازم می داند که با توجه 
به محدودیت هــای ناگزیر داوران بــرای انتخاب 
راه یافتگان به مرحله نهایی و نزدیکی رقابت ها، راه  
نیافتن هریک از شرکت کنندگان به مرحله نهایی 
نباید بــه هیچ عنوان به معنای نفی توانمندی ها و 

شایستگی های آن افراد تلقی شود.

نهمین  و  ســی  دســت اندرکاران  همدلی|
جشــنواره بین المللــی موســیقی فجر ظهر 
روز سه شــنبه هفدهم بهمن مــاه با برگزاری 
یک نشســت خبری کــه در تــالار رودکی 
تهران پیش روی اصحاب رســانه قرار گرفت، 
به تشــریح برنامه هــای این رویــداد ملی و 

بین المللی پرداختند.
امیرحسین ســمیعی مدیرکل دفتر موسیقی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و رئیس سی 
و نهمین جشــنواره بین المللی موسیقی فجر 
در ابتدای این نشســت رسانه ای ضمن ارائه 
توضیحاتی دربــاره روند برگزاری این رویداد 
موســیقایی بیان کرد: لازم اســت خســته 
نباشــید ویژه ای به محمد اله یاری مدیرکل 
ســابق دفتر موسیقی وزارت ارشاد بگویم که 
قبل از من پایه گذاری و مدیریت این دوره را 
به عهده گرفت و اکنون این ســکان به عهده 

من سپرده شده است.
*تلاشبرایتحققعدالتفرهنگیدر

عرصهموسیقی
او افــزود: مهم تریــن نکته ای کــه در حوزه 
تــلاش دوســتان بزرگــوارم در دبیرخانــه 
جشــنواره موردتوجــه قرار گرفته مســئله 
عدالــت فرهنگی در این دوره از جشــنواره 
اســت. ما تلاش کردیــم به ایــن کلیدواژه 
برسیم. اینکه عدالت فرهنگی با چه معیاری 
مقدور شــده؟ ریشــه در تعادل چینشــی 
اســت که برای بخش های مختلف به نسبت 
وسعت جغرافیایی کشــورمان در نظر گرفته 
شده است. شــرایطی که در همه بخش ها و 
سالن های میزبان جشنواره موردتوجه بوده و 
می تواند معیاری برای تحقق عدالت فرهنگی 
باشد. نکته دیگری که موردتوجه بوده حضور 
بخش موســیقی کودک و نوجوان است که 
در این چارچوب عــلاوه بر چند اجرای ویژه 
این گروه سنی هنرستان های موسیقی نیز به 
ماجرا ورود پیدا کرده اند. این در حالی است 
که حضور مؤثر گروه های موســیقایی بانوان 
و ارکســترهای مختلف نشــان دهنده فضای 
پویایی اســت که ما در این دوره پیش بینی 

کردیم.
رضا مهدوی دبیر ســی و نهمین جشــنواره 
بین المللی موســیقی فجر هم در این نشست 
گفت: من به جشــنواره موســیقی فجر یک 
نــگاه کلان دارم و معتقــدم این رویداد آینه 
تمام نمای فلات ایران اســت. این جشــنواره 
می توانــد دربرگیرنده همه انواع موســیقی 
ســرزمین ما باشــد. شــرایطی که می تواند 
به جهات معنــوی و مادی موجب توســعه 
اقتصــادی و فرهنگــی جامعه ایرانی شــود. 
مــا در این رویــداد تلاش می کنیــم تا فن 
موســیقی را به انواع مختلف به جامعه ارایه 
دهیم شــرایطی که بی تردید حساسیت های 

موضوعی روی موسیقی را کم می کند.
*تمرکــزبرمردمیکردنجشــنواره

موسیقیفجر
او افزود: تلاش برای مردمی کردن جشنواره 
یکی از نــکات مهمی بود که ما در این دوره 
به شدت روی آن متمرکز بودیم. موضوعی که 
می بایست هم در این دوره و هم در دوره های 
بعــد موردتوجه قــرار گیرد. این جشــنواره 
ریسمانی است که بستر آن می تواند ما را بالا 
بکشــد و نهادهای آموزشی را بیشتر متوجه 
این موضــوع کنیم که چه نقش مهمی را در 
این حــوزه فرهنگی عهده دار هســتند. این 
رویداد می تواند دربرگیرنده خروجی مؤثری 
برای تحقــق اهداف فرهنگی موســیقی در 
عرصه بین المللی باشد. ما استادان برجسته ای 
در تمامی کشور داریم که می توانند به لحاظ 
سواد و دانش شــرایط بسیار مؤثری را برای 
مرکزیت دادن جشنواره ایجاد کنند. پس اگر 
ما بتوانیم بسترهای لازم را برای رقابتی شدن 
جشنواره در ســطوح بین المللی فراهم کنیم 
شــرایط بهتری را برای معرفــی هنرمندان 

ایجاد خواهیم کرد.
او ادامه داد: به اعتقاد من موسیقی فجر به دلیل 
مدیریت های درست بسیار سرحال است. فقط 
ما باید بتوانیم شأن موسیقی ایران و موسیقی 
انقلاب را حفظ کنیم و با اســتفاده از بســتر 
موسیقی فجر فضای مناســبی را ایجاد کنیم. 
من ایمان راســخ دارم این دوره از جشــنواره 
باید تعداد روزهای بیشتری داشته باشد؛ چون 
بضاعت موسیقی ما بیش از این است. البته که 
باید امکانات و مقدورات را هم در نظر بگیریم؛ 
ولی تلاشمان این است که طی سال های آینده 
تعداد روزهای جشــنواره از این پنج روز مانند 
جشنواره های فیلم و تئاتر به عدد ۱۰ برسد. من 
امیدوارم به واسطه حمایت های معاونت هنری، 
دفتر موسیقی و همه مدیران وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی شاهد برگزاری جشنواره خوبی 

در سال های بعد باشیم.
مهدوی در بخش دیگری از صحبت های خود 
توضیــح داد: اگر ما به بخش موســیقی پاپ 

در این دوره جشنواره توجه بیشتری کردیم 
به واســطه همراهی همیشگی هنرمندان این 
عرصه است که واقعاً کنار ما بودند. به هرحال 
این نوع موسیقی گونه مهمی از موسیقی است 
که باید به آن توجه بیشــتری کرد. کمااینکه 
در این دوره از جشــنواره شاهد اختصاص ۲ 
سالن به این بخش هستیم. البته اضافه کردن 
بخش پاپ بــرای فربه کردن جشــنواره به 
لحاظ بودجه نیســت؛ چون بودجه جشنواره 
از محــل دیگری تأمین می شــود و قطعاً در 
این زمینــه دنبال منافع اقتصــادی نبودیم. 
کمااینکه من پیشــنهاداتی را برای برگزاری 
یک جشنواره مستقل در حوزه موسیقی پاپ 
ارائــه دادم و قول هایی هم را دریافت کردم و 
امیدوارم شرایط به گونه ای پیش بینی شود که 
شــاهد اتفاقات خوبی باشیم. پاپ ایرانی یک 
واقعیت است که شــکل درست آن می تواند 
بیشتری و مؤثرترین فرآورده های فرهنگی را 

به شرط سلامت همراه داشته باشد.
*برگــزاریجشــنوارهدرتهرانو۱۵

استانکشور
امیرعبــاس ستایشــگر مدیرعامــل انجمن 
موســیقی ایران هــم در بخــش بعدی این 
برنامه ضمن ارائه گزارشــی آمــاری از روند 
فعالیت های ستاد برگزاری جشنواره و جایزه 
باربــد که پیش تر در اخبــار قبلی مربوط به 
این دوره از جشــنواره ارائه شده بود، گفت: 
جشــنواره موســیقی با اجرای گروه بانوان 
نهال و ارکســتر موسیقی ملی ایران کار خود 
را آغــاز می کند. این در حالی اســت که ۱۵ 
اســتان در کنار تهران برگزارکننده جشنواره 
موســیقی فجر هســتند. ضمن اینکه مانند 
دوره های گذشــته ما بخش بزرگداشت ها را 
هم داریــم که طی روزهای آینده درباره آنها 
اطلاع رسانی می شــود. ما در حوزه پژوهش 
هــم فعالیت هایــی را برنامه ریزی کردیم که 
در بســتر رســانه رادیو گفت وگو پیش روی 
مخاطبــان قرار می گیرد. شــرایطی که امید 
می رود به واســطه حمایت های امیرحســین 
ســمیعی و رضا مهدوی بتوانیم جشــنواره 

خوبی را پیش روی مخاطبان قرار دهیم.
دبیر اجرایی جشــنواره موسیقی فجر درباره 
بخــش بین الملل ایــن دوره از جشــنواره 
هــم توضیــح داد: جشــنواره دارای هیئت 
انتخاب آثار اســت که تمامــی انتخاب ها از 
این مجرا به جشــنواره معرفی می شــوند و 
در روز اختتامیه اســامی آنها اعلام می شود. 
ما بــرای بخش بین المللی هــم رایزنی های 
داشتیم که دربرگیرنده انتخاب از رویدادها و 
جشنواره های موسیقایی است که معیارهای 

آن با سیاست های جشنواره منطبق باشد.
*راهاندازیکمیتهمخاطباندرســتاد

جشنواره
ستایشــگر درباره تبلیغات شهری جشنواره 
موســیقی فجر گفت: شــاید اگر جشــنواره 
موســیقی فجر در روزهای اول بهمن برگزار 
می شد شــاهد فعالیت پررنگ تری در حوزه 
تبلیغات شهری بودیم. ما امسال کمیته ای را 
در ستاد جشنواره راه اندازی کردیم که کمیته 
مخاطبان نام دارد. بخشــی از این موضوع به 
فعالیت ما و بخشــی هم بــه خود مخاطبان 
بازمی گــردد. در ایــن راســتا برنامه هایی را 
تدارک دیدیم که امیدوارم بتوانیم به نتیجه 

درستی برسیم.
ســمیعی درباره نحوه همکاری شــهرداری 
تهران با وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
در حوزه تبلیغات شــهری گفت: ما امســال 
به شــهرداری زحمت زیادی دادیم و آنها در 
حوزه اختصاص سالن نهایت همکاری را با ما 
انجام دادند. اما در حوزه تبلیغات شهری باید 
بگویم در این زمینه رایزنی هایی با ســازمان 

زیباســازی شــهرداری تهران داشتیم و آنها 
قول هایی به مــا دادند که امیدوارم شــاهد 

اتفاقات خوبی در این عرصه باشیم.
ستایشــگر درباره بودجه جشنواره هم گفت: 
بودجه ما به نســبت سال گذشته ۳۵ درصد 
افزایش پیدا کرده اســت، امــا نکته ای که ما 
دربــاره بودجه داریم این اســت که برای ما 
زمان بنــدی بودجــه مهم اســت. آن چه که 
جشــنواره را روی پا نگه می دارد، بحث زمان 
تخصیص بودجه است که به دلیل قرار گرفتن 
زمان جشــنواره در بهمن مــاه و ماه های آخر 

سال ما را با چالش جدی مواجه کرده است.
رضا مهدوی دبیر ســی و نهمین جشــنواره 
موســیقی فجر هم دربــاره معضلات بخش 
بین الملــل جشــنواره توضیــح داد: من هم 
معتقدم باید اطلاع رسانی های بیشتری برای 
نحوه حضور گروه های خارجی و معرفی آنها 
به مخاطب در بســتر فضای مجــازی انجام 
شود. موضوع مهمی که باید درباره آن به فکر 
کارهای جدی تری باشیم. حتی در بخش های 
دیگــر جشــنواره از جمله بخــش کودک و 
نوجــوان ما شــاهد به صحنه رفتــن آثاری 
هســتیم که می بایســتد اطلاع رسانی های 
بیشــتری درباره آن انجام شــود. من از شما 
عزیزان می خواهم در کنــار توجه به اجرای 
بزرگ ترها در این دوره از جشنواره تماشاگر 
اجرای هنرمندان کودک و نوجوان هم باشند 
و به اجــرای آنهــا همانند اجــرای بزرگان 

موسیقی نگاه کنند.
*لزومرســاندنموسیقیپاپبهنقطه

مطلوب
مدیرکل دفتــر موســیقی وزارت فرهنگ و 
ارشــاد اســلامی هم در ادامــه صحبت های 
مهــدوی گفت: ما تلاش کردیم که این دوره 
از جشــنواره اضافه کننــده جریانی مؤثر در 
موسیقی کشورمان باشد. به همین دلیل لازم 
است که اطلاع رسانی بیشتری درباره حضور 

گروه های بین المللی و داخلی انجام شود.
سمیعی درباره بخش موسیقی پاپ جشنواره 
هــم تصریح کــرد: من موســیقی پــاپ را 
سرچشمه همه جریان های موسیقی می دانم 
کــه می تواند از بســتر موســیقی ایرانی و 
موسیقی نواحی ما بهترین محل برای آشتی 
مخاطب با جریان جدی موسیقی باشد. اصلًا 
ما برای معرفی موســیقی خوب به جوان ها 
چه کرده ایم؟ مــا نباید ورود جریان جدی و 
تخصصی موسیقی به موسیقی پاپ را نادیده 
بگیرم. این موسیقی سهم شنیداری به سزایی 
دارد کــه باید با اضافه کردن یک نگاه کیفی 

خوب آن را به نقطه مطلوب برسانیم.
مدیرکل دفتر موســیقی وزارت ارشاد درباره 
چالش های اخیر حضور بانوان در کنسرت ها 
و مشــکلاتی که در برخی از کنســرت های 
شهرســتان بــه وجــود آمد، تصریــح کرد: 
به طــور حتم مبنــا، صدور مجــوز وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی است. البته من این 

موضــوع را صفر تا صد نمی بینم؛ چون ما در 
ارکسترهای خودمان نوازندگان خانمی داریم 
که حضورشــان برای ما بسیار بااهمیت است 
و ما تلاش کردیم شــرایط مؤثرتری را برای 
حضورشــان مهیا کنیم. ضمــن اینکه تلاش 
برای رفع برخی مشــکلات این عرصه نکته 
بسیار مهمی است که روی آن تمرکز داریم.
تومان *بودجهجشــنواره۱۵میلیارد

است
رضا مهدوی دبیر جشــنواره موســیقی فجر 
نیز در پاسخ به پرسشــی مبنی بر اجراهای 
ویژه بانوان جشــنواره هم بیان کرد: ما واقعاً 
نمی دانســتیم که این دوره سالن نیاوران را 
نخواهیم داشــت و این موضــوع ناراحتی و 
گلایه مندی برخــی از هنرمندان را به همراه 
داشــت به همین جهت بخــش عمده ای از 
کنســرت های ویژه بانوان جشنواره در تالار 
وحــدت تهران پیــش روی مخاطبــان قرار 
می گیرد. البته من امیدوارم همانند جشنواره 
»گل یاس« که ویژه بانوان بود دوباره شاهد 
برگزاری این رویدادهای مســتقل در حوزه 

موسیقی بانوان باشیم.
امیرعبــاس ستایشــگر مدیرعامــل انجمن 
موســیقی ایران هم درباره بودجه جشنواره 
موســیقی فجــر در دوره ســی و نهم گفت: 
بودجه ایــن دوره از جشــنواره ۱۵ میلیارد 
تومان اســت کــه در حــوزه تخصیص هم 
موردی نداریم. در ایــن چارچوب اولویت ما 
به طــور حتم هنرمندان هســتند؛ یعنی هر 
اجرایی در جشــنواره پیــش روی مخاطبان 
قــرار می گیرد. به فاصله ۲۴ ســاعت تلاش 
برای تسویه حســاب صــورت می گیرد. البته 
که در این زمینه بدون چالش نیســتیم. اما 
به طور حتم تا پایان ســال آنچه در انجمن 
موســیقی ایران به عنوان پرداخت مالی تعهد 

می کنیم پرداخت خواهد شد.
ســی و نهمین جشنواره بین المللی موسیقی 
فجر بــه همت دفتر موســیقی معاونت امور 
هنــری وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی، 
توســط انجمن موســیقی ایران با همکاری 
بنیاد رودکی به دبیــری رضا مهدوی از ۲۳ 
تــا ۲۸ بهمن امســال در بخش های رقابتی 
)جایــزه باربــد( و غیررقابتــی هم زمان در 
تهران و اســتان های دیگر برگــزار و جایزه 
ترانه، جایزه موســیقی و رسانه، بخش سرود 
و نشست های پژوهشی برنامه های دیگر این 

دوره از جشنواره خواهد بود.
تــالار وحدت، تــالار رودکی، فرهنگســرای 
بهمن، سالن سوره  فرهنگســرای  ارسباران، 
حوزه هنری، ســالن کوشک باغ هنر و سالن 
میلاد نمایشــگاه بین المللی میزبان اجراهای 

این دوره از جشنواره هستند.
همچنین فروش بلیت اجراهای سی و نهمین 
جشــنواره بین المللی موسیقی فجر از ساعت 
۱۹ عصر دوشــنبه، ۱۶ بهمن ماه در سامانه 

com.fajr۳۹ آغاز شده است.
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